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ZÁPIS 

Z VALNÉ HROMADY SVAZU ČESKÝCH POTÁPĚČŮ, Z.S. (SČP) 
konané 16. listopadu 2024 v Benešově u Prahy (hotel Benica) 

ve smyslu Stanov SČP (čl. XV. bod 2)  
 

Prezence účastníků: Provedena I. Kalbáčovou (sekretariát SČP) a ukončena dle Pozvánky v 10:00 hod. 
 
Pozváno celkem  65 klubů     
Podmínky pro účast a hlasování splnilo  65 klubů s hlasovacím právem  174 hlasů  
Prezence potvrzena 
(dle Stanov SČP čl. XV., bod 6) 

 33 klubům s hlas. právem  107 hlasů celkem 61,5 % 

 
Valná hromada SČP je usnášeníschopná (dle Stanov SČP, čl. XV. bod 7) 
 
Valná hromada SČP (dále VH) zahájena v 10:00 hod.  
Řízením VH byl Prezidiem SČP pověřen Jaroslav Hudec. Seznámil přítomné s organizačními a 
technickými podmínkami jednání VH. 
 
Zahájení a přivítání    P. Macura 
Organizační pokyny   -  J. Hudec 
 

• jmenování skrutátorů (na celé jednání VH):  I. Kalbáčová                           - schváleno   
 
Návrh programu jednání VH SČP (dle Pozvánky)      - schváleno   
 
volba komisí:  

•  mandátová:  I. Kalbáčová,  N. Salvender   - schváleno   

•  návrhová J. Švejda,  M. Janeček,  J. Pražák    - schváleno   
 
Jednání dle schváleného programu: 
 
1. Plnění usnesení z minulé VH SČP 25.11.2023   P. Macura   - schváleno 
2. Zpráva o činnosti SČP za r. 2023 a 1-9/2024   P. Macura   - schváleno   
3. Zpráva o hospodaření SČP za r. 2023 a 1 - 9/ 2024  J. Hudec - schváleno 
4. Schválení účetní závěrky SČP za rok 2023: 

Hospodaření SČP v roce 2023 bylo uzavřeno dle účetní závěrky s hospodářským výsledkem po 
zdanění za rok 2023 ve výši 318 tis. Kč    J. Hudec - schváleno 

5. Zpráva Kontrolní komise SČP     J. Švejda - schváleno 
4. Zprávy odborných komisí:  

- sportovní SPČR        E. Šíf 
- výcviková SPČR       P. Hruška 
- lékařská SPČR       P. Macura 
- propagační SČP      J. Háček 
- UW foto-video SPČR     P. Macura 
- ekonomicko - správní SČP    J. Hudec 
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- Zpráva o Výcvikovém středisku SČP Barbora   P. Pospíšil 
- Zpráva o Hospodářském středisku Pardubice   M. Janeček 
 

5. Informace Sekretariátu SČP z praxe SČP a klubů:   I. Kalbáčová 
 

6. Předání čestných odznaků SPČR: 
 
 Jiří Pražák, Potápěčský klub Neptun České Budějovice    stříbrný odznak 
 Ing. Jaroslav Kříž, Potápěčský klub Neptun České Budějovice   stříbrný odznak 
 Ing. Libor Krejčík, Armádní klub sportovního potápění Praha  stříbrný odznak 
 
 
7. Diskuse: řídil J. Hudec 
 

• S. Pazderník – KSP Č. Budějovice: 
Kritizoval kolize v termínové listině sportovních akcí r. 2024, vč. termínu dnešní VH SČP. 
Požadoval, aby SK SPČR zajistila centrální koordinaci termínů akcí od všech pořadatelů a 
zveřejnění na webu SPČR. 

• Z. Barna UWH Plzeň, P. Račanská KSP UWH Č.B., J. Richtová KP UWR Č.B.: 
Kritizovali trvající neexistenci přislíbeného webu J. Háčka a nedosažitelnost centrálního 
kontaktu s J. Háčkem pro doručování příspěvků prezentací na web. 
Dále požadovali na J. Háčkovi, aby vyhlásil výzvu, v rámci SPČR (B. Kondrová), k účasti 
zájemců na práci v Propagační komisi – tj. svolání jednání komise s termínem a místem 
konání do 31. 12. 2024 a dále seznam komunikačních kanálů.  
Dále vysloven návrh, aby Prezidium SČP vydalo výzvu formou dopisů na adresy klubů k účasti 
zájemců o práci v komisích ESK a Propagační.  

• J. Němeček - KSP Liberec: 
Kritizoval NSA za vyloučení minoritních sportovních disciplín z dotačních programů, 
požadoval, aby SK SPČR podala informaci na web, jak bude řešeno dále jejich financování. 

• P. Macura – prezident SČP: 
Informoval, že na Shromáždění delegátů SPMS 9.11.2024 bylo mimo jiné opět přijato 
odmítavé usnesení SPMS k Podnětu SČP k jednání o Sloučení potápěčských svazů. K tomu 
Prezidium SČP přijalo Stanovisko Svazu českých potápěčů: 
Z hlediska priorit kvalitního svazového řízení organizované činnosti potápěčských klubů je na 
prvním místě důsledné a zodpovědné dodržování legislativních podmínek a zákonných 
mantinelů vymezených zákonem O podpoře sportu a pokyny Národní sportovní agentury. S 
ohledem na kategoricky zamítavé stanovisko SPMS další jednání nepokračují, přesto 
Prezidium SČP bude i nadále hledat způsoby jak řešit situaci. 
 
Závěr diskuse: 

• J. Hudec vyzval delegáty, aby případné další podněty, návrhy a připomínky sdělili osobně 
přímo členům Prezidia nebo korespondenčně na sekretariát SČP k projednání v Prezidiu SČP. 

• P. Macura na závěr poděkoval diskutujícím za aktivitu a shrnul připomínky a podněty 
v diskusi. 
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8. Zpráva mandátové komise: I. Kalbáčová:  
Mandátová komise ověřila účast na VH a potvrdila přítomnost 33 klubů tj. delegátů s hlasovacím 
právem 107 hlasů celkem 61,5 %. 
 
9. Návrh a schválení Usnesení VH SČP: 
Návrhová komise zaregistrovala návrhy z diskuse do Usnesení, které je nedílnou přílohou tohoto 
Zápisu.  
Návrh na usnesení zpracované Návrhovou komisí přednesl J. Švejda.  
 
Hlasováním aklamací byl návrh na Usnesení delegáty jednomyslně schválen. 
 
10. Valná hromada byla ukončena prezidentem SČP P. Macurou ve 14:30 hod. 
 
 
 
Přílohy:  
Zpráva č.1 k úkolu z diskuse Valné hromady SČP 25.11.2023 
Zpráva č.2 k úkolu z diskuse Valné hromady SČP 25.11.2023 
Usnesení Valné hromady SČP 16. 11. 2024 
 
 
V Benešově u Prahy dne 16. listopadu 2024 
 
 
 
Zápis z VH SČP zhotovil: Miroslav Janeček 
 
 
 


